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Betreft:	Commissievergadering	MHEK	van	20	september	2023	

 

 

 

Geachte	Commissieleden	en	Raadsleden,	

Via	diverse	kanten	hebben	wij	vernomen	dat	er	tijdens	de	commissievergadering	van	woensdag	20	
september	wordt	gesproken	over	de	geluidsoverlast	door	Windenergie	n.a.v	de	vragen	die	door	de	
heer	S.M.	Bonte	van	lee+baar	Rotterdam	zijn	gesteld.	Agendapunt	2.05	

Het	bestuur	van	Stichting	Leve	de	Landtong	wil	met	dit	schrijven	aangeven	dat	we	de	vragen	van	de	
heer	Bonte	volledig	onderschrijven.	

Er	zitten	veel	haken	en	ogen	aan	de	gegeven	antwoorden,	De	relatie	met	gezondheid	door	
slaapverstoring	wordt	wederom	ontkracht,	gemeden	en	genegeerd.	Zowel	het	RIVM	als	WHO	stellen	
dat	verband	tussen	ziekte	effecten	door	hinder	(dus	indirect)	is	bewezen.	Het	is	duidelijk	dat	daar	
uitgebreider	onderzoek	bij	nodig	is	omdat	hoofdpijn	en	vermoeidheid	vele	oorzaken	kent.	Om	dit	
goed	vast	te	kunnen	stellen	zouden	er	duizenden	mensen	mee	moeten	doen	in	een	relevante	
representatieve	steekproef.	De	gevolgen	zijn	dus	niet	direct	aantoonbaar	zoals	dat	ook	decennialang	
het	geval	is	geweest	met	de	gevolgen	van	roken.			

Wij	z"n benieuwd hoe er gereageerd gaat worden op de antwoorden van het College van B en W. 

Helaas be:aat ons be:uur uit een gering aantal vr"willigers en z"n w" op dit moment druk met de 
vervolg:appen in verband met de verleende Omgevingsvergunning voor een mega windturbine op 
de Landtong Rozenburg. Wat dat betre@ komt de behandeling van deze vragen voor ons te laat. 

W" kunnen door alle drukke werkzaamheden n.a.v. de verleende vergunning helaas niet aanwezig 
z"n Ajdens de Commissievergadering en willen via deze weg toC laten weten dat we aCter de 
vragen van de heer Bonte :aan. 

HoogaCtend, 

SACAng Leve de Landtong 

Thea Bergwerff 

Else t’Hoo@ 

René van den Beemt
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